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"Are you willing to settle for an ordinary life? Or do you think you were meant for
something better? Something special?"

One grew up in the cornfields of Iowa, fighting for his independence, for a way out of a
life that promised only indifference, aimlessness and obscurity.

"You will forever be a child of two worlds, capable of choosing your own destiny. The
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only question you face is, which path will you chose?"

The other grew up on the jagged cliffs of the harsh Vulcan desert, fighting for
acceptance, for a way to reconcile the logic he was taught with the emotions he felt.

In the far reaches of the galaxy, a machine of war bursts into existence in a place and
time it was never meant to be. On a mission of retribution for the destruction of his
planet, its half-mad captain seeks the death of every intelligent being, and the
annihilation of every civilized world.

Kirk and Spock, two completely different and unyielding personalities must find a way
to lead the only crew, aboard the only ship, that can stop him.

"The wait is over."
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评论

大副學福爾摩斯那句真美好～

-----------------------------
所有有Spock Prime的部分都好好好...对电影有些桥段是很好的补充
只是我还是希望能有Kirk Prime的那个Ending B 感情衔接会更顺畅.
继续忽视一切关于大副对乌姐的感情描写==

-----------------------------
在电影的基础上增加很多细节，嘿嘿，嘿嘿……

-----------------------------
写得真的不错。有关Jim
Kirk的所有对话很有味道，几乎他一开口他那种叛逆又极具才华的性格就跃然纸上。

-----------------------------
后半段比前半段精彩了好几个等级，果然ST就是要有小舰和大副的对手戏才好看啊。

-----------------------------
听完了ZQ老师读的有声书

-----------------------------
看到Spock出生的一段忽然莫名其妙地被萌翻了。。

-----------------------------
ZQ念的有声书，分分钟都是耳朵怀孕的节奏o(≧v≦)o

-----------------------------
http://iask.sina.com.cn/u/1967377510/ish?folderid=1192005



-----------------------------
拖拖拉拉终于看完了！！！看到一半回头又看了一遍电影，瞬间有了读完的力量！因为
小说真的是比电影好看多啦~很多情节丰富起来之后人物形象也随之丰满了许多，特别
是很多对于舰长和大副的心理描写真的很不错~【人生第一次看完这么长的英文…擦汗~
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